



01

01. CASAMILANO

The clean lines and open spaces of Casamilano's *Mondrian* bookshelf are certain to appeal to lovers of a minimalist aesthetic. Fashioned from heat-treated eucalyptus with brushed metal accents, this bookshelf beautifully frames your tomes and *objets d'art*. 來自Casamilano的*Mondrian*書架由簡單線條和開放式架子組成，定能吸引喜愛簡約主義的人士。由經過加熱處理的桉木和磨砂金屬元素製造，美麗地陳列珍貴書籍和藝術品。

02. FABBIAN

Good lighting is key to any study space – and Fabbian's *Tripla* lights ensure you can work well into the midnight hours. With an elegant geometric design and wall, table, ceiling or hanging versions available, they're the perfect marriage of form and function. Available from *Zodiac Lighting*

優良燈光是每個書房的重要元素，Fabbian的*Tripla*絕對是你半夜的最佳良伴。這款擁有優雅幾何設計的燈具備有掛牆、座枱、天花和懸掛款式，集漂亮設計和實用性於一身。於歷程照明有售



02



03

03. L'OBJET

Get a closer perspective on things with L'Objet's *Crocodile* magnifying glass, hand-crafted from 24k gold-plated metal. Offering seven times the magnification, this unusual desk accessory will bring a whimsical touch to your workspace. Available at *Primo Living*

來自L'Objet的*Crocodile*助你把事物看得更透徹。這款外形奪目的7倍放大鏡由人手以24鍍金金屬製成，氣質非凡，為你的工作檯增添奇特感覺。於Primo Living有售



04

04. FRITZ HANSEN

Add a design icon to your study in the form of the *Oxford* chair, originally created by Arne Jacobsen in 1963. With a timeless sculptural shape and several customisable elements, this chair is certain to suit any interior style. Available from *colourliving*

這款*Oxford*椅就是書房的設計焦點。原版於1963年由Arne Jacobsen創製，雕塑般的外型經得起時間考驗，再加上多個可訂製的元素，適合任何裝潢風格。於colourliving有售